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ACTA DE LA SESSIÓ CONSTITUTIVA DE NOU AJUNTAMENT I ELECCIO 
DE BATLE DE LA CIUTAT DE MANACOR CELEBRADA EL DIA 1 1 DE 
JUNY DE 2011 
  
Identificació de la sessió: 
Sessió: constitutiva  
Data: 11 de juny de 2011  
Horari: 11.00 a 12.30 hores 
Lloc: sala de sessions de l’Ajuntament de Manacor 
  
Assistents 
Regidors electes 
 
- Pel Partit Popular (PP). Vots obtinguts: 6.190 vots. 

1. Pastor Cabrer, Antoni 
2. Bosch Lliteras, Llorenç 
3. Riera Mascaró, Catalina 
4. Rufiandis Cabrer, Francisca 
5. Bover Sansó, Maria 
6. Sureda Fons, Antoni 
7. Sureda Rosselló, Sebastiana 
8. Sureda Fons, Maria Magdalena 
9. Flores Pineda, Roberto Arturo 
10. Matamalas Albertí, Cristina 
11. Servera Munar, Antonio 

 
- Pel Partido Socialista Obrero Español (PSOE): Vots obtinguts: 2.021 

1. Fernández Rubí, Amanda 
2. Nadal Santandreu, Sebastià 
3. Hinojosa Abenza, Nuria 

 
- Pel PSM-IniciativaVerds-Entesa Manacor (PSM-IV-EN-APIB): Vots obtinguts: 1.616 

1. Gaià Riera, Sebastià 
2. Oliver Gomila, Miquel 

 
- Per  Agrupació Independent de Porto Cristo – AIPC –: Vots obtinguts: 1.492 

1. Gomila Capó, Joan  
2. Amer Artigues, Bernat 

 
- Pel Alternativa Liberal per a Manacor (ALM): Vots obtinguts: 1.298. 

1. Mateu Capllonch, Francisco 
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2. Ginard Puigserver, Joan 
 
- Per Esquerra Republicana: Vots obtinguts: 965 

1. Llodrà Gayà, Joan 
 
Secretari 
Antoni Benlloch Ramada 
 
 
A la sala de sessions de l’Ajuntament de Manacor, en conformitat amb l’article 195 de 
la Llei Orgànica 5/1985, de 19 de juny, de règim electoral general, i amb l’article 37.1 
del Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic de les entitats locals, 
aprovat pel Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre, els regidors que varen ser 
proclamats electes per la Junta Electoral de Zona com a conseqüència dels resultats de les 
últimes eleccions locals del dia 22 de maig de 2011, que consten relacionats, es reuneixen,  
amb la finalitat de celebrar la sessió pública extraordinària de constitució de l'Ajuntament, 
assistits pel secretari de la corporació Antoni Benlloch Ramada. 
 
 

CONSTITUCIÓ DE LA MESA D’EDAT 
 

Declarada oberta la sessió, el secretari procedeix a cridar els regidors electes de major i 
menor edat, amb l'objecte de constituir la Mesa d'Edat, la que, en conformitat amb l'article 
195.2 de la Llei Orgànica 5/1985, de 19 de juny, del règim electoral general, en la seva 
redacció actual, i l'article 37.2 del Reglament d'organització, funcionament i règim jurídic 
de les corporacions locals, estarà constituïda pel regidor electe de major edat Sr. Francesc 
Mateu Capllonch, que actuarà com a president i per la regidora electa de menys edat Sra. 
Nuria Hinojosa  Abenza, que actuarà com a vocal, i pel secretari de la corporació, i resta 
constituïda la Mesa d'Edat. 
 
El president de la Mesa d’Edat demana al secretari que llegeixi les disposicions aplicables 
a la constitució dels nous ajuntaments. 
  
La Mesa d’Edat comprova les credencials els regidors proclamats, i la vocal Sra. Hinojosa 
Abenza confirma que tots els regidors han presentat les declaracions de béns i 
d’incompatibilitats. 
 
 

CONSTITUCIO DE L’AJUNTAMENT 
 
El president de la Mesa d’Edat  llegeix la fórmula de jurament o promesa del Reial Decret 
707/79, de 5 d'abril, el text literal és el següent: 
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"Jureu o prometeu per la vostra consciència i honor complir fidelment les obligacions del 
càrrec de regidors de l'Ajuntament de Manacor amb lleialtat al Rei, i respectar i fer 
respectar la Constitució i l'Estatut d'Autonomia de les Illes Balears". 
 
La vocal Sra. Hinojosa Abenza procedeix a nomenar cada un dels regidors, els quals, d'un 
en un, emeten el seu jurament o promesa de respecte a la Constitució i a l'Estatut 
d'Autonomia de les Illes Balears, de la manera següent: 
 

1. Amer Artigues, Bernat: “sí, promet” 
2. Bosch Lliteras, Llorenç: “sí. jur” 
3. Bover Sansó, Maria: “sí, jur” 
4. Fernández Rubí, Amanda: “sí, promet” 
5. Flores Pineda, Roberto Arturo: “sí, promet” 
6. Gaià Riera, Sebastià: “sense renunciar al dret d’autodeterminació del meu poble, 

sí, promet” 
7. Ginard Puigserver, Joan: “sí, promet” 
8. Gomila Capó, Joan: “sí, promet” 
9. Hinojosa Abenza, Nuria: “sí, promet” 
10. Llodrà Gayà, Joan: “per imperatiu legal i sense renunciar a la república i a la 

independència, sí, promet” 
11. Matamalas Albertí, Cristina: “sí, promet” 
12. Mateu Capllonch, Francisco: “sí, promet” 
13. Nadal Santandreu, Sebastià: “sí, promet” 
14. Oliver Gomila, Miquel: “sense renunciar al dret d’autodeterminació del meu 

poble, sí, promet” 
15. Pastor Cabrer, Antoni: “sí, promet” 
16. Riera Mascaró, Catalina: “sí, promet” 
17. Rufiandis Cabrer, Francisca: “sí, promet” 
18. Servera Munar, Antoni: “sí, promet” 
19. Sureda Fons, Antoni: “sí, promet” 
20. Sureda Fons, Maria Magdalena: “sí, promet” 
21. Sureda Rosselló, Sebastiana: “sí, promet” 

 
Seguidament, el president de la Mesa d’Edat declara constituïda la corporació, i assenyala 
que tot seguit es procedirà a l'elecció de batle de la Ciutat entre els membres de la 
corporació que encapçalen llurs corresponents llistes, i amb aquesta finalitat,  mitjançant 
procediment nominal, per ser la tradicional en aquest Ajuntament, en la qual cada regidor 
manifestarà per quina candidatura, en relació a les que es presentin, vota, essent elegit 
batle, de conformitat amb l'article 196 de la Llei Orgànica 5/1985, de 19 de juny, del règim 
electoral general, el candidat que obtengui la majoria absoluta en la primera votació i, en el 
seu defecte, el candidat de la llista que hagi obtingut més vots en les eleccions. 
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ELECCIÓ DE BATLE 
 

A requeriment del  president de la Mesa d'Edat, es presenten com a candidats a batle els 
regidors que s’indiquen i que encapçalen les seves corresponents llistes: 
 
CANDIDATS                           LISTA ELECTORAL 
Sr. Antoni Pastor Cabrer   PP 
Sra. Amanda Fernández Rubí   PSOE 
Sr. Sebastià Gaià Riera   PSM-IV-EN-APIB 
Sr. Joan Gomila Capó    AIPC 
Sr. Francisco Mateu Capllonch  ALM 
Sr. Joan Llodrà Gayà    Esquerra Republicana 

 
 
Seguidament es procedeix a realitzar la votació, amb el resultat següent: 

1. Amer Artigues, Bernat, vota a favor del Sr. Antoni Pastor Cabrer  
2. Bosch Lliteras, Llorenç, vota a favor del Sr. Antoni Pastor Cabrer 
3. Bover Sansó, Maria, vota a favor del Sr. Antoni Pastor Cabrer 
4. Fernández Rubí, Amanda, vota a favor de la Sra. Amanda Fernández Rubí 
5. Flores Pineda, Roberto Arturo, vota a favor del Sr. Antoni Pastor Cabrer 
6. Gaià Riera, Sebastià, vota a favor del Sr. Sebastià Gaià Riera 
7. Ginard Puigserver, Joan, vota a favor del Sr. Francisco Mateu Capllonch 
8. Gomila Capó, Joan, vota a favor del Sr. Antoni Pastor Cabrer 
9. Hinojosa Abenza, Nuria, vota a favor de la Sra. Amanda Fernández Rubí 
10. Llodrà Gayà, Joan, vota a favor del Sr. Joan Llodrà Gayà 
11. Matamalas Albertí, Cristina. vota a favor del Sr. Antoni Pastor Cabrer 
12. Mateu Capllonch, Francisco, vota a favor del Sr. Francisco Mateu Capllonch 
13. Nadal Santandreu, Sebatià, vota a favor de la Sra. Amanda Fernández Rubí 
14. Oliver Gomila, Miquel, vota a favor del Sr. Sebastià Gaià Riera 
15. Pastor Cabrer, Antoni, vota a favor del Sr. Antoni Pastor Cabrer 
16. Riera Mascaró, Catalina, vota a favor del Sr. Antoni Pastor Cabrer 
17. Rufiandis Cabrer, Francisca, vota a favor del Sr. Antoni Pastor Cabrer 
18. Servera Munar, Antoni, vota a favor del Sr. Antoni Pastor Cabrer 
19. Sureda Fons, Antonio, vota a favor del Sr. Antoni Pastor Cabrer 
20. Sureda Fons, Maria Magdalena. vota a favor del Sr. Antoni Pastor Cabrer 
21. Sureda Rosselló, Sebastiana, vota a favor del Sr. Antoni Pastor Cabrer 

 
El secretari anuncia el resultat de la votació, que és el següent: 
 
CANDIDATS                             vots obtinguts 
Sr. Antoni Pastor Cabrer     13 vots 
Sra. Amanda Fernández Rubí     3 vots 
Sr. Sebastià Gaià Riera     2 vots 
Sr. Francisco Mateu Capllonch    2 vots 
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Sr. Joan Llodrà Gayà      1 vots 
 
Havent obtingut el regidor Sr. Antoni Pastor Cabrer la majoria absoluta de vots en la 
primera votació, és proclamat batle pel Ple de l’Ajuntament. 
 
Acte seguit, el president de la Mesa d'Edat procedeix a la lectura de la fórmula d'acatament 
a la Constitució legalment establerta, amb el text següent: 
  
"Jureu o prometeu per la vostra consciència i honor complir fidelment les obligacions del 
càrrec de Batle de l'Ajuntament de Manacor, amb lleialtat al Rei, i respectar i fer respectar 
la Constitució i l'Estatut d'Autonomia de les Illes Balears" 
 
A continuació el batle Sr. Antoni Pastor Cabrer respon: 
 
“Jo, Antoni Pastor Cabrer, accepto el càrrec de Batle de Manacor i promet complir 
fidelment les obligacions del càrrec de batle-president de l’Il·lm. Ajuntament de Manacor, 
amb lleialtat al Rei i guardar i fer guardar la Constitució com a Norma Fonamental de 
l’Estat”. 
 
Després el president de la Mesa d'Edat, Sr. Francisco Mateu Capllonch convida al batle Sr. 
Antoni Pastor Cabrer a ocupar el cadira presidencial i li lliura la vara de batlia.  
 
Pren la paraula el batle i dona la paraula als representants dels partits polítics. 
 
En primer lloc, intervé el Sr. Joan Llodrà Gayà, i fa la següent declaració: 

 
“Benvolguts, 
 
965 vots han fet que qui us parla sigui el primer en poder felicitar públicament el 
nou, per tercera vegada, batle de Manacor. Enhorabona Antoni Pastor! 6190 vots 
i capricis de l'aritmètica us han duit a la primera majoria absoluta d'ençà de la 
restauració. Ja tenim idò l'equip de futbol complet a damunt l'entarimat. Aquest 
equip de futbol jugarà amb la pressió de la crisi i també amb la pressió d'unes 
institucions balears que tot i ser del mateix equip aventuren un futbol distint per 
als propers quatre anys. Amb aquestes circumstàncies permeteu-me que us 
demani que faceu un joc alegre i optimista, que és el que guanya títols, i que no 
us influïu de tàctiques marrulleres de les capitals com posar l'autobús per 
mantenir el resultat, donar culpes als àrbitres o fer massa entrades de targeta. 
 
És un bon començament de partit que el batle ofereixi consens en els temes que 
ell considera cabdals pel municipi. No dubteu que els republicans no defugim 
mai la paraula ni l'esperit d'acord. Anirem amb el nostre programa per davant 
però farem el possible per arribar a enteses. Us desig més sort que en el passat 
mandat ja que, fa quatre anys, l'oferta de consens va ser un dels punts principals 
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del primer discurs de l'aleshores nou batle per segona vegada i no l'hem pogut 
aplicar massa vegades. 
 
L'objectiu d'un equip que ha pujat a primera i, ara parl per Esquerra 
Republicana, no és guanyar la lliga el primer any, ni tan sols ocupar les places 
europees. D'una banda el primer objectiu és no perdre la categoria però també 
n'hi ha un altre, crear un joc que influeixi els altres equips, que marqui tendència. 
Volem marcar tendència fent una oposició coherent amb el nostre programa; que 
des de la cordialitat vetli l'equip de govern i no li permeti segons quines 
excentricitats pròpies inevitablement de qui ha fet la majoria absoluta. Ens 
agradaria, també, que fos un objectiu de tots vint-i-un regidors aconseguir que la 
valoració que té el poble dels seus representants augmenti una miqueta i que 
augmenti perquè ens ho hàgim guanyat. Hem de saber retornar al poble, hem de 
ser gent normal que transitòriament és representant dels seus veïns, no dirigents 
de per vida. 
 
I ja per acabar, deixau-me fer una reflexió política. Vivim, i viurem amb més 
força els anys que vénen, moments de convulsió política amb conflictes entre les 
forces centrífuga i centrípeta. O sigui, per la part centrípeta hi ha una voluntat 
des dels poders de l'Estat de recentralitzar més tot el sistema i acabar amb la 
broma de les autonomies i per l'altra, la part centrífuga, hi ha de cada vegada 
més el convenciment que sense poder polític no podem afrontar la crisi, que 
sense un finançament just no anirem enlloc ni com a municipi ni com a 
comunitat autònoma. És per això que pos un altre objectiu, aquesta vegada 
personal, per aquests quatre anys. Faré el possible perquè al llarg d'aquest 
mandat tots els regidors augmentem el nostre convenciment centrífug. Uns hi 
hem arribat per romanticisme altres hi arribaran per pragmatisme. Crec que amb 
independència de com ho faci, la força centrípeta ens ho posarà, ens ho està 
posant, exageradament fàcil. 
 
Ara ja surt en es camp el Manacor que és es més bo. Sort i a fer gols, sempre 
entre tots i mai a la nostra porteria!” 

 
 
A continuació intervé el Sr. Francisco Mateu Capllonch, en nom del grup Alternativa 
Liberal per a Manacor. 
 

“Bon dia a tothom, 
 
En primer lloc, ALM (Alternativa Liberal per a Manacor) volem donar les gràcies a 
totes les persones que han confiant en nosaltres i ens han donat el seu vot. 
 
Després d’això, m’agradaria dir que ALM és un partit del poble i pel poble.  Que 
vull dir amb això? Que estam aquí per fer feina per a Manacor i per a tots els 
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manacorins visquin allà on visquin a qualsevol punt del municipi.  Des d’aquí 
volem convidar a la gent a que ens vengui a plantejar els seus problemes, 
inquietuds, necessitats i suggerències.  Podeu estar ben segurs que els escoltarem i 
que farem tot el possible per ajudar-los. 
 
Des de l’oposició, la nostra tasca serà de control, col·laboració i de traslladar les 
necessitats que ens faci arribar els ciutadans, a l’equip de govern. 
 
Per acabar, volem donar l’enhorabona a Antoni Pastor, avui investit novament 
batle de Manacor i al Partit Popular per la seva majoria absoluta.  Però també li 
volem recordar que aquesta majoria implica una gran responsabilitat davant tots els 
municipis en uns moments de dificultat, que fan que els qui governen hagin de tenir 
una major responsabilitat i dedicació per ajudar a superar aquesta crisi i les 
dificultats que pateixen moltes famílies. 
 
Volem dir a l’equip de govern que surt avui d’aquest Ple, que en ALM trobaran un 
col·laborador sempre que les propostes sien per solucionar problemes del municipi, 
i que donarem suport a les iniciatives beneficioses pels interessos generals. 
 
Una vegada més, bon dia i gràcies a tots per la vostra assistència.  I com diuen en 
castellà, “Manos a la obra”.  Moltes gràcies”. 

 
 
El Sr. Amer Artigues, del grup Agrupació Independent de Porto Cristo, fa la següent 
manifestació: 
 

“Amb aquest acte d’avui farà 24 anys en que vaig prendre possessió de primera 
vegada de l’acta de regidor d’aquest Ajuntament (alguns dels que avui heu pres 
possessió no havíeu nascut o, ho acabàveu de fer).  En aquella ocasió, entrava per 
aquesta porta amb molta il·lusió, joventut i un tant de rebel·lia que avui li deis 
“indignació” i un objectiu molt clar DEFENSAR PORTO CRISTO! 
 
Avui, passades aquestes dues dècades, i moltes batalles lliurades, continuem 
defensant amb la mateixa il·lusió i esforç el mateix, Porto Cristo!  Però l’edat 
també dona altres armes, el seny, l’oportunitat i l’experiència tant necessària per fer 
de la política una eina per millorar el teu poble. 
 
El recolçament electoral obtingut per AIPC el passat 22 de maig ens dona força per 
continuar lluitant per als nostres veïns, i, com no, la voluntat d’en Toni Pastor com 
a batle ens dona l’oportunitat de poder continuar fent feina per Porto Cristo i com 
he demostrat sempre, també per Manacor!” 

 
 
El Sr. Sebastià Gaià Riera fa la següent exposició: 
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Bon dia, crec que avui que a la sala de plens hi ha públic assistent, cosa gens 
habitual en aquest municipi, es un bon dia per agrair als ciutadans que confien en 
els polítics per què dirigeixin el seu Ajuntament. 
 
El dia 22 els ciutadans d’aquest municipi decidiren qui volien que governés, el 
Partit Popular, es evident que el Partit popular ha aconseguit una majoria 
absoluta incontestable, amb 6.190 vots, el 14’4 % dels ciutadans de Manacor li 
atorgaren aquesta majoria, amb la llei electoral vigent, el Partit Popular  te la 
majoria per governar aquest poble, esperam que ho faci bé. 
 
Que el batle de Manacor, també sigui representant al Parlament de les nostres 
Illes, també crec que es bo, un municipi del tamany  de Manacor i de 42.878 
ciutadans ha de tenir veu dins el Parlament, això ha de servir perquè les 
mancances que tenim i no puguin ser resoltes des de el nostre Ajuntament, 
puguin rebre ajuda des de el Parlament. 
 
El batle que avui s’ha triat, ja fa vuit anys que governa aquest Municipi, en 
moltes ocasions ha parlat de resoldre temes del municipi per consens, no creim 
que hagi estat la seva voluntat real, però aquests dies també ens ha proposat als 
membres que quedarem a l’oposició, resoldre en la legislatura que ara 
començam temes generals que afecten al nostre municipi, per consens, si això 
consisteix en arribar a acords, amb les aportacions de tots els grups i que tots 
considerem bons per el nostre municipi i no només en acatar les seves propostes, 
en aquest cas volem col·laborar amb l’equip de Govern, per fer entre tots de 
Manacor un municipi millor, esperem que això sigui el tarannà que imperi en 
aquest Ajuntament a partir d’ara 
 
Per acabar volem emplaçar al batle que governi per els 42.878 ciutadans, als que 
fa una setmana donava les gràcies i no només per els que el votaren al seu partit, 
6.190, i que se dediqui en cos i anima al seu municipi, si així ho fa, tendrà el 
nostre recolzarem en les decisions que se prenguin en aquest consistori. 
 
Només me queda donar l’enhorabona a tots els membres d’aquest Ajuntament 
que han estat escollits per representar els ciutadans de Manacor. 
 
Gràcies”. 

  
Acte seguit, la Sra. Amanda Fernández Rubí, del grup Partido Socialista Obrero Espanyol 
(PSOE), fa la intervenció següent: 

 
“Bon dia a tothom, 
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En primer lloc, i en nom del grup municipal socialista, vull donar les gràcies a 
totes aquelles persones que, en una situació tan difícil, han decidit dipositar la 
seva confiança en nosaltres i en el nostre partit. 
 
Per totes aquestes persones, però també per a la resta de la ciutadania, ens 
comprometem a fer una feina seriosa i propera a la gent de tot el municipi de 
Manacor, per dur endavant una oposició constructiva i dialogant, per tal de 
donar resposta a les necessitats reals dels ciutadans. 
 
Defensarem els nostres compromisos adquirits amb la ciutadania, treballarem 
perquè aquesta sigui la legislatura dels barris i de tots els nuclis de població i ens 
reafirmam en la nostra promesa de reunir-nos regularment amb les diferents 
associacions i col·lectius  del nostre municipi. 
 
Perquè la participació i la proximitat és el que ens demanen els ciutadans i 
ciutadanes i el que reinvindiquen els indignats que es manifesten aquí defora. 
 
Treballarem per arribar a tothom: gent gran, joves i infants, afavorint des de 
l’oposició alternatives d’oci, fomentant l’esport i la cultura i defensant la 
solidaritat, la igualtat i la justícia social. 
 
No vull acabar sense felicitar el nou govern municipal. Però els vull recordar que 
tenen una gran responsabilitat assolida amb la majoria absoluta i que esperam 
que en facin un bon ús, i que nosaltres, com a segona força política, també tenim 
la responsabilitat de vetllar pels interessos de tots els ciutadans i ciutadanes del 
municipi de Manacor i som proclius a cercar consens en el grans debats que 
puguin sorgir durant aquesta legislatura, com la vertadera alternativa de govern 
que som”. 

 
 
Finalment, el batle Sr. Antoni Pastor Cabrer fa la següent declaració:  
 

“Molt honorable President del Parlament, digníssimes autoritats, regidores i 
regidors, amigues i amics tots, molt bon dia. 
 
En la vida política com en la vida mateixa, tots els dies són especials, però sense 
cap dubte alguns ho són més que els altres, avui per jo, com imagino que per a 
molts desl que estam aquí és un d’aquests dies. 
 
21 persones hem jurat o promès el càrrec de regidor del nostre Ajuntament, a 
més. jo he promès el meu compromís com a batle de Manacor per tercera vegada 
consecutiva, com passa el temps.  Encara puc recordar el nervis que tenia ara ja 
fa vuit anys, la felicitat i l’agraïment que m’envolta. 
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Precisament, amb agraïments vull començar aquest discurs d’investidura i de 
constitució del nou consistori manacorí. 
 
Primer de tot, a les persones que han confiant en jo i que hi segueixen confiant, 
elles són les que han fet possible que per primera vegada hi hagi una majoria 
absoluta a Manacor, i que també que un batle repeteixi mandat per tercera 
vegada consecutiva. 
 
Als regidors del Partit Popular que han volgut compartir responsabilitat i que 
avui m’han votat com a batle. 
 
També com no, als representants d’AIPC per al seu suport, no només d’avui, si 
no, per acceptar també responsabilitats de govern, donant així continuïtat a un 
projecte que pretén seguir lluitant per millorar el nostra municipi. 
 
A la meva família, per la seva comprensió i estima.  Per animar-me sempre a 
continuar, per estar en el meu costat en el moments bons, però sobre tot, en els 
difícils. 
 
I també a tots vosaltres, que heu volgut compartir un dia com el d’avui. 
 
Ara, senyores i senyors comença la feina, ara toca donar resposta a totes aquelles 
inquietuds i problemes que tenen els nostres ciutadans, aquesta responsabilitat és 
de tots, dels que estam en el govern i també dels que estan a l’oposició.  Vull 
animar a tots, el repta és apassionant, les circumstàncies difícils, però és la 
nostra obligació, per això ens han elegit. 
  
La gent espera solucions, i a partir d’ara mateix ens posarem a fer feina, sense 
mirar a un altre costat, cercant excuses de mal pagador, fent lo màxim amb el 
que tenim, passant dels discursos de bones paraules, als fets, sense cercar 
culpables quan tots sabíem en la situació en la que estàvem, anant cap al consens 
i no a l’enfrontament. 
 
Amigues i amics, la situació requereix una política d’alçada.  La gent ho està 
passant malament, la taxa d’atur és insostenible, les empreses fan vertaders 
esforços per no tancar, hi ha moltes de famílies que ja no tenen lo bàsic per dur 
una vida digna.  Els ciutadans esperen alguna cosa més que els enfrontaments 
polítics, poc els importa les discrepàncies, i lo que volen són respostes. 
 
Aquestes són les meves principals preocupacions, els hi puc assegurar que sí 
alguna cosa me lleva la son, res més, me llevarà ni un sol minut de la meva tasca 
diària. 
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Som com som, i dí canviaré, però som una persona de paraula i seguiré lluitant 
cada dia per a Manacor.  Defensaré els meus principis com ho he fet sempre.  
Demanaré als responsables polítics de les altres institucions, lo que necessita 
Manacor i lo que mereixen els seus ciutadans, el meu compromís per damunt de 
tot és el municipi de Manacor. 
 
Defensaré la nostra llengua, la nostra cultura i tradicions com a senyes 
d’identitat com a poble, igual que ho han fet tots els batles que m’han precedit. 
 
Defensaré als empresaris manacorins, als comerciants i a cada un dels 
treballadors del nostre poble, a la gent gran i al més joves, a les famílies i, 
principalment, a aquelles que ho estan passant malament.  Governarem per 
tothom, per als que ens han votat i també per aquells que encara no hem 
merescut la seva confiança. 
 
Vull ser i seré el batle de tots i per això demano a tot l’equip de govern que facin 
seves les meves paraules. 
 
Estic convençut que aquest equip de govern és el que necessita Manacor, gent 
amb experiència i altres que aportaran una visió diferent, però tots amb el mateix 
objectiu, un equip que té força, il·lusió i compromís, preparats per afrontar el dia 
a dia amb que serà molt exigent. 
 
Amigues i amics, estic convençut que estam en el bon camí.  El nostre poble 
sempre s’ha caracteritzats per ser treballador, ha superat moltes de dificultats i el 
seu millor patrimoni i aval és la seva gent. 
 
Treballarem per no defraudar-vos, visca Manacor”. 

 
 
El president aixeca la sessió, de la qual estenc aquest acta. 
 
 
El secretari general      El batle 
 
 
 
Antoni Benlloch Ramada     Antoni Pastor Cabrer 


